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Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 
 

Z á p i s n i c a 
 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 26.08.2024 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Sťažnosť pani Pagáčovej – kuchynský odpad 
5. Rozpočtové opatrenie 04/2024 
6. Použitie rezervného fondu 
7. Správa hlavného kontrolóra obce z kontrolnej činnosti za I. polrok 2024 
8. Výročná správa obce za rok 2023, správa audítora za rok 2023 
9. Vyhlásenie verejnej súťaže na predaj pozemkov – IBV Záhumnie 
10. Sťažnosti a pripomienky občanov obce 
11. Žiadosti a sťažnosti od občanov obce 
12. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
13. Rôzne (práce zamestnancov a aktivačných pracovníkov, najbližšie kultúrne 

akcie ...) 
14. Diskusia 
15. Uznesenia 
16. Záver 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Otvorenie 

 
Piate zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2024 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, 
čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné. Starosta obce navrhol prítomným 
poslancom OcZ zmenu programu zasadnutia, a to rozdelením bodu č. 8 – Výročná 
správa obce za rok 2023 a doplnením samostatného bodu č. 9 – Správa audítora za 
rok 2023 a doplnením bodu č. 10 – Skutočné čerpanie rozpočtu k 30.06.2024. 
Následne sa zmení pôvodné číslovanie 9. až 16. bodu programu zasadnutia OcZ na 
11. až 18. bod programu zasadnutia OcZ. Starosta obce dal hlasovať za zmenu 
programu zasadnutia 5. OcZ. 
 

OcZ jednohlasne schválilo zmenu programu zasadnutia 5. OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Ing. Jozefa Bartka a p. Dušana Kráľoviča. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia zo 4. zasadnutia OcZ, ktoré sa 
konalo dňa 01.07.2024 boli splnené.  
 
4. Sťažnosť pani Pagáčovej – kuchynský odpad 
 
 Starosta obce predniesol poslancom OcZ sťažnosť p. Márie Pagáčovej na 
zápach z nádob na kuchynský odpad v lokalite Topoľové II. 

Zasadnutia OcZ sa zúčastnila aj p. Mária Pagáčová. Starosta obce dal v zmysle 
rokovacieho poriadku hlasovať o udelení slova pani Márii Pagáčovej. 
 

OcZ udelilo slovo pani Márii Pagáčovej. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 

 Pani Mária Pagáčová vysvetlila poslancom OcZ, že keď si svoju nehnuteľnosť 
s manželom kupovali, pred ich domom neboli umiestnené žiadne nádoby na odpad. 
Život im znepríjemňuje neznesiteľný zápach, muchy a hlodavce, ktoré sa šíria z nádob 
na kuchynský odpad. Nádoby sú po vynesení špinavé a lezú po nich červíky. 
Požiadala o premiestnenie nádob na kuchynský odpad do inej lokality. Taktiež sa 
sťažovala aj na hluk, ktorý je pri vynášaní skla do nádob. Ľudia vynášajú sklo v noci aj 
skoro ráno. Prioritne ale žiada riešiť problém s nádobami na kuchynský odpad. 
 



 Starosta obce predniesol poslancom OcZ dve možnosti. Prvá možnosť je 
premiestniť nádoby na kuchynský odpad na iné miesto (pri zberný dvor v obci), čím sa 
ale stanú nedostupnejšie pre obyvateľov Topoľového I. a II. Obava vzniká aj z toho 
dôvodu, že ľudia nebudú separovať a budú vynášať kuchynský odpad do nádob na 
komunálny odpad. Druhou možnosťou je, že nádoby na kuchynský odpad zostanú na 
tom mieste, kde sú umiestnené. 
 
 V diskusii poslanec Ing. Jozef Bartko uviedol, že nádoby sú v letných mesiacoch 
vyvážané 2 x týždenne. Podľa neho smrad, ktorý sa tam šíri, nie je cítiť stále. Problém 
je v tom, že po vynesení odpadu, nie sú nádoby dostatočne dobre vyčistené a odpad 
na dne nádob kvasí a šíri sa z nich smrad. 
 Poslanec Pavol Táborský vyjadril názor, že treba danú vec riešiť a nájsť vhodné 
miesto na premiestnenie nádob. 
 Starosta obce podotkol, že zberné miesto na Topoľovom II. je taktiež zahrnuté 
aj v zmluve so spoločnosťou Fidelity Trade s.r.o. a v prípade premiestnenia nádob sa 
bude musieť zmluva prerobiť. 
 Dodal, že nádoby na sklo sa premiestniť nedajú. 
 
 OcZ schválilo premiestnenie nádob na kuchynský odpad z lokality 
Topoľové II. pri zberný dvor (za obecným úradom) na prechodné obdobie                 
6 mesiacov. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
5. Rozpočtové opatrenie č. 4/2024 
 

Starosta obce v tomto bode programu predložil poslancom OcZ rozpočtové 

opatrenie č. 4/2024. Následne ich informoval o zmene rozpočtu obce v príjmoch aj 

výdavkoch z dôvodu úhrady finančných prostriedkov za implementáciu projektu 

„Rozšírenie kapacít MŠ Veľké Orvište“ a vynaložených finančných prostriedkov na 

územnoplánovaciu dokumentáciu. 

V diskusii poslanci OcZ nemali žiadne pripomienky. Rozpočtové opatrenie          

č. 4/2024 tvorí prílohu zápisnice. 

 
OcZ schválilo rozpočtové opatrenie č. 4/2024. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0  
 
6. Použitie rezervného fondu  
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o použití rezervného fondu na 
financovanie projektovej dokumentácie na projekt „Rozšírenie kapacít MŠ Veľké 
Orvište“ vo výške 2 000,- €. 
 V diskusii poslanci OcZ nemali žiadne pripomienky. 
 



OcZ schválilo použitie rezervného fondu. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

  
7. Správa hlavného kontrolóra obce z kontrolnej činnosti za I. polrok 2024 
 

Starosta obce v tomto bode programu odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce 
p. Ing. Emerencii Kollárovej, ktorá OcZ predložila správu o kontrolnej činnosti za              
I. polrok 2024. Kontrolná činnosť bola vykonávaná najmä v zmysle zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a príslušných právnych 
predpisov vzťahujúcich sa na príslušné predmety kontrolnej činnosti hospodárskych 
zmlúv a prijatých dotácií, ich zverejňovanie a finančné vyúčtovanie, kontrola 
nakladania majetku obce, kontrola účtovníctva, kontrola rozpočtovníctva podľa platnej 
legislatívy, kontrola plnenia príjmov a výdavkov rozpočtu obce k 30.06.2024, kontrola 
financovania základnej a materskej školy, kontrola predbežnej inventarizácie 
k 30.06.2024, kontrola vystavených a došlých faktúr, kontrola bankových výpisov 
a pokladne k 30.06.2024. Kontrolná činnosť hlavnej kontrolórky v I. polroku 2024 bola 
realizovaná v kontrolovanom subjekte: na Obecnom úrade Veľké Orvište. Na základe 
vykonaného overovania neboli zistené žiadne nedostatky.  

 

OcZ zobralo na vedomie správu hlavného kontrolóra obce za I. polrok 
2024. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
8. Výročná správa obce za rok 2023 
 

Starosta obce v tomto bode programu predniesol poslancom OcZ 

individuálnu výročnú správu obce za rok 2023. Hospodárenie obce sa riadilo podľa 

schváleného rozpočtu na rok 2023, ktorý bol schválený obecným zastupiteľstvom 

dňa 16.12.2022 uznesením č. 65/2022. Rozpočet obce bol zostavený ako vyrovnaný. 

Bežný rozpočet bol zostavený ako prebytkový. V priebehu rozpočtového roka 2023 

bol rozpočet obce upravovaný sedemkrát. Na základe vývoja rozpočtových príjmov 

a výdavkov bolo skutočné plnenie v príjmovej časti vo výške 1 349 061,32 Eur a 

skutočné plnenie rozpočtových výdavkov bolo vo výške 1 341 480,77 Eur. Výsledok 

rozpočtového hospodárenia za rok 2023 bol prebytkový, a to vo výške 1 909,73 Eur. 

V roku 2023 obec zriadila municipálny úver na vykrytie bežných aj 

investičných nákladov na zabezpečenie spolufinancovania projektov: Rekonštrukcia 

obecného úradu v obci Veľké Orvište, Zelená strecha na budovu obecného úradu, 

Vybavenie zberného dvora technikou. Suma použitého úveru bola vo výške 

45 976,55 €. 

Hospodárenie obce ovplyvnili príjmy a výdavky, ktoré sa týkali realizácie 

projektov: dotácia z TTSK na financovanie workoutových prvkov na oddychovú zónu, 



dotácia z Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR na zabezpečenie materiálno-

technického vybavenia DHZO Veľké Orvište, dotácia pre ZŠ a MŠ, dotácia na stravu 

predškolákov, dotácia z MF SR na riešenie migračných výziev v obci, dotácia z MF 

SR na voľby do NR SR, referendum 2023 a na vykrytie výdavkov súvisiacich 

s negatívnymi dôsledkami inflácie. 

V roku 2023 obec poskytla zo svojho rozpočtu dotáciu v zmysle VZN č. 2/2014 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce OŠK Veľké Orvište v sume 12 000,00 Eur na 

prevádzkové náklady činnosti futbalového klubu.  

Individuálna výročná správa tvorí prílohu zápisnice. 

V diskusii poslanci OcZ vyjadrili spokojnosť so spracovanými podkladmi 

k zasadnutiu OcZ a nemali žiadne pripomienky. 

 

OcZ zobralo na vedomie  a súhlasí s Individuálnou výročnou správou 

obce za rok 2023. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
9. Správa audítora za rok 2023 
 

Starosta obce odprezentoval správu z auditu účtovnej závierky Obce Veľké 
Orvište za rok 2023 so záverom, že účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz 
finančnej situácie obce k 31. decembru 2023 a výsledku jej hospodárenia za rok 
končiaci sa k uvedenému dátumu podľa zákona č. 431/2002 Z. z.  o účtovníctve 
v znení neskorších predpisov. Následne odprezentoval správu z auditu účtovnej 
závierky Združenia obcí Bašovce, Ostrov, Veľké Orvište za rok 2023 so záverom, že 
účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie Zduženia k 31. 
decembru 2023 a výsledku jej hospodárenia za rok 2023. Obe audítorské správy z 
overenia účtovnej závierky spracovala nezávislá audítorská spoločnosť JURA audit     
s.r.o., Bratislava. 
 

OcZ zobralo na vedomie a súhlasí so správou z auditu účtovnej závierky 
Obce Veľké Orvište za rok 2023. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
OcZ zobralo na vedomie a súhlasí so správou z auditu účtovnej závierky 

Združenia obcí Bašovce, Ostrov, Veľké Orvište za rok 2023. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 



10. Skutočné plnenie rozpočtových príjmov a výdavkov k 30.6.2024 
 

Starosta obce v tomto bode odprezentoval skutočné plnenie rozpočtových 

príjmov a výdavkov k 30.06.20 24.  

Skutočné plnenie bežných príjmov bolo vo výške  319 708,34 €, čo 

predstavovalo 57,69 % plnenie rozpočtu. Skutočné plnenie kapitálových príjmov 

dosiahlo výšku 10 479,54 €. 

Celková skutočnosť rozpočtových príjmov dosiahla hodnotu 363 316,33 €, čo 
predstavovalo 55,98 % plnenie. 

Skutočné plnenie bežných  výdavkov bolo vo výške 258 982,69 €, čo 
predstavovalo 47,20 % plnenie rozpočtu výdavkov. Skutočnosť v kapitálových 
výdavkoch dosiahla výšku 73 562,76 €.  

Celková skutočnosť rozpočtovaných výdavkov dosiahla hodnotu 342 029,72 
€, čo predstavovalo 52,70 % plnenie rozpočtu výdavkov. 

Podrobné plnenie rozpočtu k 30.06.2024 tvorí prílohu zápisnice. 
 

OcZ zobralo na vedomie a súhlasí so skutočným čerpaním rozpočtu 
k 30.06.2024. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
11. Vyhlásenie verejnej súťaže na predaj pozemkov – IBV Záhumnie 
 
 Starosta obce na základe predchádzajúceho zasadnutia OcZ dal vypracovať 
znalecký posudok na predaj pozemkov v lokalite IBV Záhumnie parc. č. 827/3 a 911/1 
k. ú. Veľké Orvište, okres Piešťany. Taktiež vypracoval a odprezentoval analýzu pre 
poslancov OcZ, aby získali informácie pre schvaľovací proces. Podielové dane v roku 
2024 oproti roku 2023 sú nižšie zhruba o 8 percent, zadlženosť obce a tento fakt 
zapríčiní to, že sa obec nebude môcť zapojiť do žiadostí o nenávratné finančné 
prostriedky, pretože nebudeme mať na spoluúčasti a na projektové dokumentácie. 
Máme schválený projekt Rozšírenie kapacít MŠ Veľké Orvište, vypracovaný projekt 
Rekonštrukcia KD - ktorý je v hodnotení, pripravený projekt na Rekonštrukciu športovej 
infraštruktúry a pracujeme na projekte pre získanie financií na fotovoltaiku. Tieto 
projekty v prípade získania dotácii zhodnotia majetok zhruba o 1 200 000,- eur. 
Rozloha pozemkov navrhnutých k predaju je zhruba 12 900 m², na základe tohto 
predaj a po dokončení jednoduchých pozemkových úprav obec získa ucelenú parcelu 
určenú na výstavbu v rozmere 29 000 m². Ak by sa obec ubrala smerom, že sama 
zastavia navrhovanú parcelu príde o rozpracované a schválené projekty, taktiež o 
nové parcely určené pre ďalší rozvoj obce. Navyše by musela získať aspoň 550 000,- 
eur na projektové dokumentácie a na vybudovanie infraštruktúry. Ani teoreticky nie je 
možné na takúto čiastku zobrať ďalší úver, pretože by sme sa dostali do platovej 
neschopnosti a nebolo by možné zabezpečiť riadny chod obce. 
 

Na návrh starostu zareagoval poslanec OcZ Ing. Jozef Bartko, ktorý uviedol, že 
aj tak si myslí, že realizáciu IBV Záhumnie by mala realizovať obec, ale akceptuje 
situáciu, v ktorej sa obec nachádza. Na záver sa spýtal, ako sa naloží s pozemkami, 
ktoré obec získa pozemkovými úpravami. 
 

Starosta obce odpovedal, že tieto pozemky budú slúžiť v budúcnosti na ďalší 
rozvoj obce, pre ďalšie generácie a zabezpečia, že obec bude aj v budúcnosti 



rozvojová. O rozvoji a nakladaní s majetkom obce, teda aj s pozemkami budú v 
budúcnosti rozhodovať poslanci OcZ. 
 

V prípade schválenia verejno-obchodnej súťaže poslanec OcZ Pavol Táborský 
navrhol zložiť zábezpeku v hodnote 20 000,- eur a zmluvnú pokutu pre nedodržanie 
podmienky (kolaudácia inžinierskych sieti do 3 rokov) vo výške 50 000,- eur za každý 
nedodržaný rok. 
 

Starosta navrhol, aby poslanci OcZ oslovili čo najvyšší počet záujemcov nech 
je súťaž transparentná a komisiu na otváranie obálok navrhol určiť ako Komisiu 
výstavby. 
 

OcZ schválilo vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na predaj pozemkov 
v lokalite IBV Záhumnie (parc. č. 827/3 a 911/1 v k. ú. Veľké Orvište), 1. kolo, 
s min. cenou 37,60 €/m² s dátumom ukončenia do 16.10.2024 do 15:00 h. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 OcZ schválilo podmienky Obchodnej verejnej súťaže na predaj pozemkov 
v lokalite IBV Záhumnie nasledovne: 

- podmienkou účasti vo verejnej obchodnej súťaži je zloženie zábezpeky vo 
výške 20 000,- €, 

- úspešný účastník je povinný na pozemku vybudovať a skolaudovať 
inžinierske siete najneskôr do troch (3) rokov, 

- zmluvná pokuta vo výške 50 000,- € za každý rok, 
- cena za pozemky bude uhradená: 50 % z celkovej sumy do 31.12.2024 a 50 

% z celkovej sumy do 30.06.2025 
- vlastnícke právo k nehnuteľnostiam vznikne až po uhradený celej sumy, 
- otváranie obálok a vyhodnotenie súťažných návrhov bude v kompetencii 

Komisie výstavby, ktorej budú min. 1 hodinu pred otváraním obálok 
doručené všetky obálky. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
12. Sťažnosti a pripomienky občanov obce  
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o podanej sťažnosti p. Denisy 
Gábrišovej na p. Róberta Vavrinca a jeho syna Dávida, ktorí vyvážajú pokosenú trávu 
a iný odpad na ohrádku. Tento priestor nie je v ich vlastníctve, je znečisťovaní a nie je 
v súlade s nakladaním s odpadmi v obci. 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, že túto sťažnosť vyriešil osobne, pán 
Róbert Vavrinec a jeho syn už odpad na ohrádku nevyvážajú. 
 
 Starosta obce tiež informoval OcZ o podanej žiadosti p. Dany Žlnayovej, ktorá 
žiada obecné zastupiteľstvo o súhlas s uložením dlažby pred vstupnou bránou k ich 
rodinnému domu, čím by zasiahli aj do obecnej časti. Pred ich rodinným domom je 



značne prepadnuté podložie a poškodený je aj betónový obrubník z obdobia, keď sa 
budovala obecná kanalizácia. 
 Starosta obce navrhol dodať p. Dane Žlnayovej 4 kusy betónových obrubníkov 
z obce a schváliť uloženie dlažby pred vstupnou bránou. Umožní sa im vybudovanie 
vjazdu na ich nehnuteľnosť, kde môžu parkovať motorové vozidlá. Taktiež dodal, že 
majú povolenie od p. Mária Maca (vlastníka susednej nehnuteľnosti), že môžu vyvážať  
hlinu na jeho pozemok. 
  

OcZ schválilo žiadosť p. Dany Žlnayovej na uloženie dlažby pred vstupnou 
bránou. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
Starosta obce ďalej informoval OcZ o žiadosti p. Štefana Vrabca na riešenie 

havarijného stavu komína na rodinnom dome rodiny Kubalákovej. Z komína, ako aj zo 
strechy sa postupne uvoľňujú kusy tehál, betónu, škridle a malty a vznikajú obavy 
o bezpečnosť jeho rodiny a poškodenie majetku. 

Starosta obce navrhol najskôr osloviť jedného z majiteľov - p. Františka 
Kubaláka (syna p. Heleny Kubalákovej) o bezodkladné vyriešenie danej situácie. Ak v  
stanovenej lehote nedôjde k náprave, starosta obce nahlási havarijný stav komína na 
Spoločnom úrade samosprávy, Piešťany (Stavebný úrad). 
 
         Starosta obce oboznámil OcZ s vykovaním obhliadky u pani Alžbety Hanicovej 
a pána Ladislava Kudríka, na základe sťažností, ktoré boli prerokovávané na 
predchádzajúcom OcZ. 
         Starosta obce informoval poslancov, že Spoločný úrad samosprávy, Piešťany 
vykonal obhliadku na mieste na pozemku pani Alžbety Hanicovej. Obec na základe 
obhliadky vydá rozhodnutie, o ktorom bude sťažovateľku informovať. 
 
         Taktiež bola vykonaná obhliadka na mieste na pozemku pani Sandry Kudríkovej 
a otec menovanej bol upozornený na doloženie dokumentov k dodatočnému 
stavebnému povoleniu. Pokiaľ nebudú požadované dokumenty doložené v stanovenej 
lehote na Spoločný úrad samosprávy, stavba bude musieť byť odstránená.  
 

11. Pripravované a realizované projekty 
 
         Starosta obce informoval poslancov OcZ o pripravovaných a realizovaných 
projektoch: 

- Rozšírenie kapacít MŠ Veľké Orvište -  projekt je schválený, zmluvy boli 
podpísané, 

- Rekonštrukcia obecného úradu (spoločenská časť) – žiadosť bola úspešná, 
obec je v poradovníku, finančné prostriedky budú pridelené po načerpaní 
financií, 

- Rekonštrukcia športovej infraštruktúry – projekt máme pripravený, výzva by 
mala byť zverejnená začiatkom septembra, spoluúčasť obce bude vo výške 20 
% z celkovej sumy, 

- Dotácia na fotovoltaiku – výzva zameraná na zníženie výdavkov za elektrinu 
montážou solárnych panelov na budovy vo vlastníctve obce, o podaní žiadosti 
a rozpočte bude rozhodovať OcZ, 

- Jednoduché pozemkové úpravy – v horizonte dvoch rokov by sa mali 
vybudovať ďalšie rodinné domy, 



- Dotácia na projekt „Detské ihrisko RODINKA“ a dotácia pre DHZO Veľké 
Orvište boli vyúčtované.  

 

14. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
 

V tomto bode sa poslanec Ing. Marián Šiška informoval o pripojení požiarnej 
zbrojnice na vodu, elektriku a kanalizáciu.  
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, že je to priorita a prípojky budú 
vybudované hneď po načerpaní finančných prostriedkov príp. ak nám štát zvýši 
podielové dane. 
 
 Poslanec Ing. Jozef Bartko upozornil, že závlahový kanál, ktorý preteká cez 
obec zatiaľ nebol vyklčovaný, na základe žiadosti, ktorá bola zaslaná spoločnosti 
Hydromeliorácie, Bratislava. 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, že bude urgovať vyčistenie kanála. 
 Následne Ing. Jozef Bartko upozornil na osadenie plachty na pieskovisko na 
novom detskom ihrisku.  
 Starosta obce informoval OcZ, že zakúpenie plachty je nevyhnutné, ale nakoľko 
obec v súčasnosti nemá dostatok finančných prostriedkov, musíme so zakúpením 
plachty počkať. 

Poslanec Ing. Jozef Bartko informoval poslancov OcZ, že na zakrytie postačuje 
aj obyčajná plachta.  

Poslanec Ing. Jozef Bartko sa informoval u poslanca Ing. Mariána Šišku, aké 
finančné prostriedky sú k dispozícii na účte združenia Deti Orvišťa, resp. 2% z daní, 
ktoré boli darovane MŠ. 

Starosta obce informoval OcZ, že danú informáciu preverí sám a bude 
poslancov informovať. 

 
Poslanec Dušan Kráľovič predniesol pripomienky p. Márie Glasnákovej na 

parkovanie motorových vozidiel pred jej domom, olej vytekajúci z motorových vozidiel 
a či je možné vybudovať na miestnom cintoríne urnové miesto. 

Starosta obce uviedol, že parkovanie v obci je veľmi náročné, nakoľko nemáme 
zriadenú obecnú políciu. Hlavná ulica (vnútorná) je zóna, kde je obmedzené 
parkovanie. Problémy s parkovaním môže obec riešiť každý deň, avšak nie je 
oprávnená občanov  sankciovať. Občania môžu v tejto veci kontaktovať OR PZ 
v Piešťanoch.  

 
Poslanec Ing. Jozef Bartko dodal, že obec by nemala dovoliť, aby sa miestne 

komunikácie znečisťovali a pokračovať v hľadaní riešenia daného problému.  
 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že vlastníkom miestneho cintorína je 

Farský úrad Piešťany, ktorý treba kontaktovať s požiadavkou na vybudovanie 
urnového miesta. Vhodný priestor na takého miesto by bol za starou márnicou. 

Starosta obce dodal, že sa dohodol s pánom Lukášom Pazúrikom z pohrebnej  
služby, ktorá v mesiaci september vybetónuje ďalší rad jednohrobov na pochovávanie, 
nakoľko záujem a dvojhroby je veľmi nízky.  

 
Poslanec Dušan Kráľovič sa informoval na osadenie nového kanalizačného 

poklopu na Topoľovom I.  
Starosta obce uviedol, že výmenu poklopov rieši TAVOS a. s., Piešťany.  

 
 
 
 
 
 
 



15. Rôzne 
 
 Starosta v tomto bode informoval poslancov OcZ, že aktivačný pracovníci 
pomáhali v letných mesiacoch s kosením obecných plôch a tiež pri organizácii akcií 
ako Otvorenie detského ihriska, Hody a BOVO olympiáda. 
 Starosta obce vyjadril veľké poďakovanie členom DHZO, ktorí zavlažovali zeleň 
v obci počas horúčav. 
 
 Následne starosta obce informoval poslancov o najbližších kultúrnych akciách: 

• Úcta k starším v mesiaci október - nakoľko podmienky v kultúrnom dome nie sú 
vhodné na usporiadanie takejto akcie, seniorom sa budú rozdávať balíčky ako 
minulý rok a bude za nich odslúžená sv. omša v miestnom kostole, 

• V dňoch od 26.10.2024 – 27.10.2024 sa uskutoční zájazd na Poľské trhy, 

• Slávnosť sv. Huberta sa bude ako každý rok konať v kostole vo Veľkom Orvišti, 

• V mesiaci december je plánovaná obecná zabíjačka a Mikuláš pre deti 
z materskej škole. 

 
Poslanec Ing. Jozef Bartko podotkol, že Mikuláš pre deti je akcie pre všetky deti 

a nielen tie z materskej školy a či by sa akcia dala spraviť na inom mieste, prípadne 
vonku, podľa počasia. 
 Starosta obce dodal, že je ešte dosť času na rozhodovanie o akcii a bude 
závisieť aj od toho, či bude mať obec dostatok finančných prostriedkov. 
 

Starosta obce upozornil poslancov, aby sa na verejnosti navzájom nehodnotili. 
Materiály na schvaľovacie procesy sú zasielané všetkým rovnako, každý poslanec 
rozhoduje na základe svojho vedomia a svedomia. A dodal, že najdôležitejšie je, že 
všetci poslanci dostali mandát na základe rozhodnutia našich občanov, a preto sa 
musia navzájom rešpektovať. 
 
16. Diskusia 
 
 Do diskusie sa nikto z prítomných nezapojil. 
 
17. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
18. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce srdečným poďakovaním poslancom OcZ 

za ich účasť na 5. OcZ, za ich prístup a pripomienky, za spoluprácu, pomoc pri 

dobrovoľníckych prácach v obci, materiálnu pomoc a za organizovanie a dohľad nad 

kultúrnymi akciami.  

 
 

Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Ing. Jozef Bartko 

    Dušan Kráľovič 

 

 

 

 

 

                                                              PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


